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 Încheiat azi 22.07.2011 orele 1230 cu ocazia şedintei extraordinare pe luna 
iulie conform convocatorului înregistrat la nr.2921/22.07.2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11 câţi numară consiliul 
local domnii Tudor Dorin şi Nicolescu Petre Sorin fiind absenţi motivaţi.La şedinţă 
participă ca invitaţi domnul Barbu Victor,domnul şef de post al Poliţiei Cungrea, 
Cepăreanu Eugen şi Popa Marius Daniel. 
 Şedinţa a fost convocată de îndată ,la solicitarea domnilor consilieri şi are ca 
punct pe ordinea de zi Memoriul cu privire la dispariţia rezervorului metalic aflat în 
domeniul public al comunei. 
 Dl.preşedinte,Popa Dumitru, supune spre aprobare ordinea de zi ,care este 
aprobată cu unanimitate de voturi. 
 Este prezentat memoriul şi apoi dl.Alexe prezintă referatul întocmit. 
 Dl.Popa:Am vrea să ştim ce măsuri să luăm pentru recuperarea prejudiciului 
creat şi pedepsirea celor care se fac vinovaţi. 
 Dl.Alexe:Ieri ,după ce am aflat că s-a tăiat rezervorul,am luat legătura cu 
dl.primar ,care se află în concediu de odihnă ,şi mi-a spus să-l anunţăm pe dl.Barbu 
şi pe dl.Cepăreanu,lucru pe care l-am şi făcut. 
 Dl.Barbu:Îmi cer scuze pentru ţinuta pe care o am,dar nu am ştiut că o să 
particip la o şedinţă de consiliu.Dl. primar şi dl.viceprimar m-au rugat să vin cât 
mai repede la Cungrea pentru că sunt probleme cu conducta.Am cumpărat prin 
licitaţie  publică această conductă de aducţiune a apei ,care a aparţinut Sistemului 
de alimentate cu apă de pe Platforma Cotmeana ,dezafectată.Ulterior am revândut 
la două firme.Una din firme este din Cernavodă,care la rândul ei a revândut la altă 
firmă.Datorită condiţiilor atmosferice au fost probleme.Nu au respectat contractul 
pe care l-am încheiat cu ei,în sensul că le-am spus să înceapă lucrarea de la hotarul 
cu comuna Leleasca,pe distanţa de 5250 ml.Au fost scăpări în lanţ.În contract am 
prevăzut de la Leleasca până la punctul….,dar nu l-am putut preciza.Am fost cu 
dl.viceprimar şi cu Florin Preduţ să identificăm hotarul.La locul pe care l-am 
presupus  că începe comuna Cungrea, era zgârmat de altcineva de la Leleasca.Am 
ieşit într-un sat,Tufari parcă,şi am găsit o maşină plină cu ţeavă.Le-am spus că  
mi-au furat conducta pe o porţiune de 500 de metri.Mi-au zis că nu este adevărat , 
că acolo este la Leleasca.Am luat legătura cu ambii primari ,deoarece nu ştiam de 
unde să începem.Lor le-a fost mai uşor să înceapă de la Verguleasa şi m-au asigurat 
că o să ia şi partea a doua,drept pentru care am zis că nu mai contează de unde 
încep.A doua parte am vândut-o firmei din Constanţa.La data încheierii 
contractului am crezut că rezervorul face parte din conducta de alimentare cu  
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apă,pentru că nu mi s-a prezentat niciun proiect ,nici din partea consiliului local şi 
nici din partea consiliului judeţean. 
 Dl.Tudosiea:Atunci cum aţi ajuns la rezervor? 
 Dl.Barbu:Nu am ştiut acest lucru.Am crezut că face parte din sistemul de 
alimentare cu apă.Despre bazin,, am aflat de la sondori că fostul primar a luat 
bazinul şi l-a mutat la nişte magazii.Să ştiţi că din această conductă s-a furat ,cu 
ştirea fostului primar ,cu angajaţii de la primărie şi duse în anumite locuri.Când am 
aflat că bazinul face parte din domeniul public l-am sunat pe Silviu şi i-am spus să 
nu ia bazinul că a apărut un litigiu şi că ,am convenit cu dl.primar să ne întâlnim 
luni să rezolvăm problema.I-am spus şi celui de la Constanţa să nu ia bazinul.Azi 
dimineaţă am primit un telefon de la dl.viceprimar că a dispărut. 
 Dl.Tudosiea:Nu a dispărut ,a fost furat. 
 Dl.Barbu:Băiatul nu mai răspunde la telefon.Referitor la teren,în contract  
s-au prevăzut lucrări de remediere a solului şi de aduce la starea iniţială.Am predat 
această condiţie şi celor două firme. 
 Dl.Ban:Astea sunt mânării! 
 Dl.Barbu:E treaba mea. 
 Dl.Ban:De ce ai luat-o?Noi ne spunem părerea! 
 Dl.Barbu:Nu am venit aici să mă jigniţi!Am cumpărat legal ,iar ca societate 
comercială înregistrez profitul,plătesc TVA şi am cunoştinţă de toate drepturile şi 
obligaţiile pe care le am.Nu sunt hoţ!Intermediez.Cumpăr să vând mai departe. 
Doresc să rezolvăm această situaţie pe cale amiabilă. 
 Dl.Cepăreanu:Am vorbit azi noapte cu ei.După ce au încărcat ţeava,am 
plecat.Pe vorbe , i-am spus toţi să nu ia bazinul. 
 Dl.Tudosiea:Nu puteţi demonstra că i-aţi spus.E un furt ştiut sau neştiut. 
 Dl.Alexe:Dl.Barbu şi dl.Cepăreanu au dat curs solicitării noastre să mergem 
la faţa locului. 
 Dl.Cepăreanu:Au rămas km neacoperiţi. 
 Dl.Barbu:Vreau să fiu corect şi să rezolvăm problema. 
 Dl.Tudosiea:Dvs. aveţi acoperire,dar noi am încheiat contractul cu dvs. ,nu 
cu altul. 
 Dl.Barbu:Am adus două dosare cu actul de vânzare-cumpărare,cu toate 
avizele de la Petrom, de la mediu ,cu certificat de urbanism şi le-am dat şi celor de 
la OMV şi de la Conpet. 
 Dl.Lică:Ne-am sesizat pentru rezervor,nu pentru conductă.Acest lucru ne 
interesează.Vreau să ştiu cine l-a luat şi ce măsuri putem lua pentru a-l aduce 
înapoi. Consider că e un furt. 
 Dl.Popa:Premedidatul furt… 
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 Dl.Săndulescu:Sunt iniţiatorul acestei şedinţe extraordinare pentru că s-au 
adus foarte multe acuze cu această conductă.Când e de lucru, primarul pleacă cu 
căluşul.Când trebuie să răspundă în faţa cetăţenilor,pleacă.Azi noapte între orele 
1130 -12,am fost sunat de cetăţenii din jurul zootehniei  că se produce un furt.Am 
discutat de dimineaţă cu vicele şi am zis să convocăm de îndată consiliul local ,să 
ia legătura cu cel care a cumpărat conducta,pentru că e furt calificat.Să fie traşi la 
răspundere cei care l-au comis.Contractul e încheiat între firmă şi primar,în urma 
unei selecţii de oferte.Aş vrea să ştiu dacă prevede ca această conductă să fie scoasă 
din pământ sau dacă poate fi vândută nescoasă şi care sunt clauzele contractuale. 
Pentru şedinţa ordinară de joi ,să ne informeze dl.viceprimar dacă e corect sau nu. 
Mai mulţi cetăţeni mi-au adus la cunoştinţă că au rămas terenurile în stare jalnică, 
un şantier care le afectează culturile agricole,uliţele şi gardurile.Noi nu avem treabă 
cu firma de la Constanţa,ci cu dvs.,cu care am contractat.Bazinul era în domeniul 
public.Trebuia trecut în domeniul privat şi ulterioar vândut.Nu avea nimeni voie  
să-l ia .Domnule Barbu,sunteţi administratorul acestei firme.Interesul e să faceţi o 
afacere curată.Colegul care a spus că sunt mânării,are dreptate,pentru că e un 
fenomen la nivel de ţară.Trebuie să înţelegeţi că dacă sunteţi integru nu aveţi de ce 
să vă supăraţi.La 10 km de conductă ,aţi achitat 450 de milioane,iar la Verguleasa o 
altă firmă pentru 6 km a achitat 1,5 miliarde.Vă felicit că aţi găsit proştii aici,cei pe 
care i-am ales şi au dus comuna la râpă!La Leleasca au luat un miliard. 
 Dl.Barbu:Nu sunt în măsură să intru în aceste jocuri. 
 Dl.Săndulescu:Această comună a angajat datorii de 16 miliarde datorită 
faptului că există un primar slab,nu un consiliu local slab.Am înghiţit destul,dar 
acum trebuie să ieşim în faţa oamenilor să le spunem adevărul!Dvs.Nu aveţi nicio 
vină. 
 Dl.Barbu:Nu vreau să intru în jocurile politice dintre primar şi consilieri.Cu 
terenul vă asigur că va fi acoperit.Am prevăzut în contract un termen de un an şi 
jumătate,dar o sa fac demersurile ca acest lucru să se facă cât mai repede posibil şi 
să aduc terenurile la starea iniţială.Nu sunt nesimţit, şi ,după şedinţă ,o să merg pe 
teren. 
 Dl.Săndulescu:Aţi vândut-o direct din pământ? 
 Dl.Barbu:Da.E prevăzut în contract.Am 27 de ani de directorat şi cam ştiu , 
când fac un act ,să-l fac să-i stea.Presiunile pe care le faceţi asupra primarului nu 
mă privesc. 
 Dl.Cepăreanu:Am luat la cunoştinţă şi se vor face cercetări. 
 Dl.Nicolae:Când aţi cumpărat s-a specificat câţi metri de conductă sunt? 
 Dl.Barbu:10669 ml între Verguleasa şi Leleasca. 
 Dl.Nicolae:Am înţeles că punctul l-aţi ales dvs. 
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 Dl.Barbu:Nu aveţi PUG,dacă aveaţi era specificat că e la 460 latitudine 
nordică sau sudică. 
 Dl.Tudosiea:Lelasca are? 
 Dl.Barbu:Nu e treaba mea!Cu rezervorul am crezut că face parte din sistemul 
de alimentare cu apă.E ca la iluminatul public.Dacă aţi vinde iluminatul stradal nu 
vindeţi şi lămpile?Consider că da.Nu e prevăzut în contract,dar am crezut că tot 
ceea ce concură ,aparţine acestui lucru.Nu există un proiect cu 7 robineţi,10 vane,x 
coturi.Nu am ştiut că acest rezervor e separat.Când am aflat ,am zis să stopam până 
la o clarificare pe cale amiabilă. 
 Dl.Nicolae:Aţi spus că remediaţi în termen de un an şi jumătate.Să aşteptăm 
atât să ne luăm recoltele? 
 Dl.Barbu:Nu scoateţi din context.Voi lua aceste măsuri cât mai repede. 
 Dl.Nicolae:Dacă faceţi un km ,astupaţi la loc. 
 Dl.Barbu:Aşa le-am zis şi eu. 
 Dl.Nicolae:Cetăţenii au semnalat aceste nereguli mai demult şi nu s-a luat 
nicio măsură. 
 Dl.Barbu:Am mai fost sesizaţi verbal şi am venit de fiecare dată la faţa 
locului cu dl. primar. 
 Dl.Săndulescu:D-na secretar,aţi citit acest contract? 
 D-na secretar:Nu. 
 Dl.Săndulescu:Contractul nu e semnat decât de o singură persoană.Din câte 
ştiu şi eu,un contract trebuie semnat de cel puţin două persoane,respectiv primar şi 
contabil,iar pentru legalitate,pentru că în acea perioadă aveaţi,trebuia şi de 
consilierul juridic.Cu acest contract,primarul e de vină!El trebuie să răspundă 
pentru toate neregulile.Pentru joi să faceţi un material şi să vină la şedinţă! 
 Dl.Alexe:Ţin locul domnului primar.Am vorbit la telefon şi mi-a spus să 
clarific situaţia,să anunţ poliţia,lucru pe care l-am şi făcut. 
 Dl.Popa:S-a plecat greşit de la început.Era o singură dorinţă să se vândă 
conducta,să se aducă ceva justificări şi apoi sufletul.Conducata trebuia dezgropată 
un metru,cântărită şi verificată calitatea fierului.Dacă e nerecuperabilă,dacă e 
recuperabilă şi poate fi folosită încă 100 de ani de acum încolo.Valoarea asta e o 
nimica toată.Cu trecerea de la unul la altul,toţi au trăit din conductă.Toţi au 
câştigat.Noi în calitate de consilieri locali care am jurat pe Biblie ,trebuia să 
aducem bani,mai ales când suntem sufocaţi de datorii.De ce alţii au luat şi noi, nu? 
Răspunsul e unul pe care trebuie să-l dea juriştii şi trebuie mers până la capăt.E o 
situaţie jenantă.Sunteţi un om de dimensiune în ceea ce privesc afacerile.Nu trebuie 
înţeles că terenul trebuie lăsat un an.Să-i obligaţi pe ceilalţi parteneri să remedieze 
lucrurile.A apărut suspiciunea.Dvs. sunteţi de felicitat.V-aţi făcut afacerea.Nu avem 
nimic cu dvs.,dar dacă se înţeleg aceste lucruri, se pot lua de la cap.Vă mulţumesc 
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că aţi răspuns invitaţiei noastre.Dacă ei ar fi fost serioşi şi lăsau materialul aici, 
găseam o soluţie.Ei v-au făcut rău dvs.Vreau recuperarea materială integrală şi 
pedepsirea făptaşului. 
 Dl.Barbu:Sunt de acord cu plata prejudiciului creat. 
 Dl.Lică:Dar rămâne fapta. 
 Dl.Barbu:E de natură juridică. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                          Preşedinte,                                 Secretar, 
                         Dumitru POPA                    Gabriela ANDRONIE 
  
 
  
  
  
 
  


